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EL CLUB PATI MOLLET, VIST PER DINTRE 

Jalgrnt el magnifie (riomf que aconsegui cl diumenge passai el Mollet contra ei 
[ibcr ('e Madrid (12-5), l'equip del Vallès finalment no ha aconseguit piyar a la 
livisr d'Honor de hoquei patins. Aquesta entrevista realiizada anîb el president 

lub, doctor Jaume Espanyoi, entrevista realitzada abans de disputar-se la 
^r.era jornada, és l'homenatge que LA VEU DEL VALLES fa als jugadors del 
IVol'ct per la seva esplendida temporada. Esperem que la próxima campanya pugui 
Clminar amb Tascens. 

'Ikfi 

^ Quan es va fundar el Club? 
-- Oficialment l'any 1955, any en que 
el senyor Sariol (ex-president) , actual 
kcretari del club, va començar a treba-

lar amb un grup d'infantils. Anterior-
ient ja hi havia hagut algun intent 
;rô no s'havia consolidât. 

Quan temps fa que és president? 
^ Solament he estât president aquesta 
lÉmporada, que considero la millor de 
Ma historia del club. Suposant que demà 

lanyem el darrer partit de la tem-
}rada, amb elKiber de Mieres, pugem 
itomàticament a la Divisió d'Honor. 

^ Té acceptació el Hockey a Mollet? 
Molta. Aquest any s'ha donat en 

uest aspeóte un pas molt gran. A 
veil popular l'afició aquest any ha 
nat un tomo extraordinari. 

•H Nombre de socis? 
~ En aquest moment superem la xifra 

centenar 
— De qué viu el club? 
-3- De les aportacions deis socis, de la 
publicitat i d'aportacions personals que 
cal agraïr a molts particulars, ja que 

§nse elles no hagués estât possible la 
ssonància actual del hockey a Mollet. 

L'Ajuntament dona una subvenció que 
s ara ha estât de 2.500 pessetes cada 

es i que ha promès igualar-la a la del 
asquet, en cas de que pugem a la 
ivisió d'Honor, és a dir, 18.000 pesse-
s cada trimestre. 
eferent a la puja a divisió d'honor, he 
!e dir que si els àrbits no ens haguéssin 
ijudicat tan ostensiblement en els 
rrers cinc partits del campionat, ja 

auriem cantat el «aliron» de campions 
oit abans del darrer partit, ens ha 

onat la impressió de que no 'nteressa 
ue la vila de Mollet tingui un equip de 
ockey a la divisió d'honor. 

Amb quins milans compt^u? 
La pista actual será coberta en cas 

e que pugéssim a la divisió d'honor. 
ncara que, en cas contrari, també 
aurem de fer-ho, ja que a partir de 

l'anv aue ve els equips de orimera 

rambé hauran de tenir les pistes coDer-
tes. El pavelló no és suficient per a les 
necessitats actuals del club. Ens man-
quen algunes instal.lacions que s'espera 
que es resolguin, ja que el batlle ha 
promès de fer-ho després de la visita de 
l'arquitecte municipal a les instal.la-
cions actuals. 

El material del club s'autofinancia, i 
pensem que un equip complet costa al 
voltant de les 12.000 pessetes i la 
reposició del material que s'espatlla 
també és molt cara, i s'ha de realitzar 
freqüentment. 

A part, cal tenir present que eis 
desplaçaments durant tota la tempora-
da han aportat un déficit de 200.000 
pessetes, que juntament amb els défi-
cits de reposició de material, que tam-
bé puja una quantitat semblant, ens 
anem al voltant de les 400.000 pessetes 
de déficit total, solament en aquesta 
temporada. 

— Amb quins medís humans compta el 
club? 
— En aquest moment hi ha un primer 
equip, un reserva, un equip juvenil, i 
un infantil, que en total fan uns 50 
jugadors aproximadament. Quan es co-
breixi la pista aspirem a crear una 
escola de hockey oberta a tots els' nens 
de la vila de Mollet, actualment aixo 
no és possible ja que les condicions 
climàtiques són adverses per la práctica 
i l 'entrenament a la nit. 

Parlant d'entrenaments, se m'acu-
deix que, tot i tractant-se d'una pista 
municipal, les factures de la Uum cor-
ren a càrrec del club. 
— Está content amb Tequip? 
— Si. el senyor Joan Marti que és el 
preparador i els jugadors formen una 
pinya que dificilment podriem trobar 
en un altre lloc. 
— Creu que poden fer un bon paper si 
arriben a la divisió d'honor? 
— Si. Esperem fer un bon paper amb 
l'aportació d 'un pareil de jugadors més. 
Encara que la cantera del pöble és 
pobre, amb la creacíó de l'escola de 

hockey esperem que un dia no gaire 
Ilunyà el CLUB PATIN MOLLET esti-
gui format exclusivament pel jovent del 
pöble. 
— Qué eis agraeix i qué eis retreu als 
jugadors de la temporada que acaba? 
— Aquest any, en ser nois d 'una edat 
elevada, no hi ha hagut la disciplina 
que hi podida havèr amb gent més 
jove, però cal reconéixer que a la pista 
ho han donat sempre tot. 
A vegades ha sortit bé i d'altres no tant 
— Què eis demana per a la propera 
temporada? 
— La màxima entrega defensant eis 
colors del PATIN MOLLET 
— Continuará en la presidéncia del 
club? 
— Sí. Bs una metzina que m'ha incul-
cat la junta actual que està formada 
per una gent estupenda, senyors Sariol, 
Pascual, Pere Xicola, Guillermo i tots 
els demés membres. Continuaré a la 
presidéncia fins que me'n facin fora,ja 
que se'm va demanar per a la presidén-
cia, jo no ho vaig buscar, ja que vivia 
molt tranquil. Però considero que si hi 
ha gent que no és responsable, dins de 
l'esport hi ha massa coses que no serien 
reaÜtzables. A l'esport s'hi -va a fer un 
servei, no a Uuïr un càrrec. 
— Quines relacions tenen amb els 
altres clubs esportius a Molelt? Existeix 
una coordinadora d'esports a la vila? 
— Molt bones. No existeix una coordi-
nadora d'esports al poblé. Aquesta 
manca de coordinació ha estât motiu 
de que moites vegades coincideixin dis-
tints partits a la mateixa hora amb 
peijudici economic de les respectives 
guixetes aixo s 'ha notât sobretot entre 
nosaltres i el basquet que és un esport 
també molt prioritari a la vila. 
— Visio de l'esport a Mollet 
— Veig l'esport a Mollet malament. No 
hi- ha cooperació per part de molts 
industriáis, que treient el fruit de la 
vila de Mollef no aporten el necessari 
perqué l'esport estigui més reeixit. 

Només em resta agrair a LA VEU 
DEL VALLES aquesta deferéncia que 
ha tingut per al nostre «CLUB PATIN 
MOLLET» 
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